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Protokół  

z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej Góry z 

dnia 21 maja 2021 r.  

  

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 1000 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze .  

Rada obradowała w składzie 11 osobowy.  Radni nieobecny:  

 Leszek Ciastoń 

 Adam Chmiel 

 Janina Ziombra 

 Kazimierz Dąbrowski 

Ad. 1 Otwarcie  

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Burmistrza Góry Irenę 

Krzyszkiewicz, zastępcę burmistrza Panią Magdalenę Głuszko, sekretarza Tadeusza Otto, 

skarbnika Marka Balowskiego, Mecenasa Szymona Zimnego, Naczelników wydziałów UMIG 

,Kierownika OPS Edytę Lisiecką oraz Prezesa Spółki TEKOM Adama Ćwiana. Dalej 

przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.   

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad.   

Burmistrz Góry poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie przekazania do 

zaopiniowania projektu zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

Przewodniczący zaproponował aby wprowadzić uchwałę jako punkt 18 porządku obrad.  

Następnie przeprowadzono głosowanie nad zmianą porządku obrad, radni 11 głosami za przyjęli 

zmieniony porządek obrad.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco.  

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 30 kwietnia 2021 r. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym.  

4. Debata nad Raportem o stanie Gminy Góra za rok 2020. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Góry. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Góra za rok 2020. 

7. Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Góry. 

8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego   

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych.  

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich.  

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ronda w Górze. 
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11. Uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Góra zadania własnego Województwa 

Dolnośląskiego pn.: „Eksploatacja, bieżące utrzymanie i remonty bieżące sygnalizacji 

świetlnej i znaków aktywnych na przejściach dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 

324 przy 

12. ul. Podwale w m. Góra” 

13. Uchwała w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z toru rowerowego 

pumptrack. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra.  

15. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego.  

16. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.  

17. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021. 

18. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 

19. Uchwała w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu zmian w regulaminie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

20. Zapytania i interpelacje Radnych. 

21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

22. Wolne głosy i wnioski. 

23. Zamknięcie obrad. 

  

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 30 kwietnia 2021 r. 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

Rada przyjęła protokół 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

 

Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W okresie międzysesyjnym wydano 26 zarządzeń, dotyczyły one zmiany dochodów i wydatków 

budżetu, powołania komisji przetargowych, zbycia nieruchomości, wydzierżawienia nieruchomości. 

Wszystkie zarządzenia dostępne są na BIPie. Rozpoczęto procedury przetargowe na realizację zadań 

inwestycyjnych na, które otrzymaliśmy dofinansowanie z RFIL. Będą teraz wykonywane ul. Matejki, 

Iwaszkiewicza oraz Dunikowskiego. Najkorzystniejsze oferty złożyły górowskie firmy. 

Zabezpieczone są środki aby móc podpisać umowę. Wpłynęły również 2 oferty na budowę chodnika 

przy ul. Cisowej. Etap III chodnika w Jastrzębiej, ostatni będzie wykonany. Wpłynęły  oferty poniżej 

wartości kosztorysowej. Przygotowane jest postępowanie na przebudowę drogi w m. Czernina Górna. 

Niebawem rozpoczną się też prace nad przebudową drogi Czernina – Kaczkowo, dojazd do S5. Droga 

zostanie wykonana od podstaw na podbudowie. Starostwo Powiatowe ogłasza przetarg na wykonanie 

drogi w Kruszyńcu, również wykonany zostanie chodnik. Będzie lepszy dojazd do S5 niż na Rawicz. 

W przyszłym tygodniu Marszałek ogłosi przetarg na przebudowę drogi Góra – Kłoda Górowska. Do 

końca kadencji Rawicz – Szlichtyngowa ma zostać wykonana nowa nakładka asfaltowa. Jeśli chodzi 

o obwodnicę to w tym roku zostanie przeprowadzony przetarg a wykonanie w przyszłym roku. Środki 

są zabezpieczone również na remont drogi do Leszna. GDDKIA dalej prowadzi rozmowy aby nie 

budować wiaduktu kolejowego nad S5, rozpoczyna się wykonywanie dokumentacji na budowę 

wiaduktu. Marszałek będzie obciążał kosztami Ministra infrastruktury. Na renowację murów 

obronnych nikt się nie zgłosił, był to drugi przetarg. Otrzymaliśmy również na to dofinansowanie. 

Ogólnie Gmina Góra uzyskała około 6 mln zł z RFIL. Czekamy na rozstrzygnięcie kolejnych 

wniosków. Przeprowadzimy inwentaryzację źródeł emisji, za kwotę ok 22 tys zł. Podpisano umowę 
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na budowę toru Pumptrack.  Tor będzie modułowy, będzie można go rozbudowywać. Środki na ten 

cel były wygospodarowane z CPA.  Sprzedano nieruchomości na łączną kwotę ok. 101 tys zł. Jest 

spore zainteresowanie. Dochody z parkometrów ok. 50 tys łącznie z kosztami upomnień. Nadal są 

udzielane dotacje do przydomowych oczyszczalni ścieków, kontrolowane są zbiorniki 

bezodpływowe. Rozpoczyna się kwalifikacja wojskowa. Zgodnie z decyzją Wojewody utworzono 

punkt szczepień powszechnych. Zgodnie z harmonogramem są wykonywane szczepienia, 

zaszczepiono w niedzielę 726 osób. W poniedziałek punkt odwiedził Pan Wicewojewoda, chwalił nas 

za organizację. Na dzień dzisiejszy wszystkie miejsca na szczepienia są zarezerwowane, mamy 

problem z dostępem do szczepionek. Wszystkie punkty mają ten problem, za mało szczepionek 

dojechało. Uda się może pożyczyć szczepionki z Uniwersytetu z Wrocławia a oddamy im na początku 

czerwca. Podziękowania dla Pani Katarzyny Sadowskiej Kierownik BZK, która wszystko organizuje 

i nadzoruje oraz strażakom ochotnikom za pomoc. Strażacy pomagają wypełnić kwestionariusze, są 4 

stanowiska szczepień, jest również lekarz na Sali. Obostrzenia są kolejno znoszone. 3 maja składano 

kwiaty pod pomnikiem z okazji Święta Konstytucji. W województwie jest 35 punktów szczepień 

powszechnych, wicewojewoda stwierdził, że Góra na pewno dobrze zorganizuje i dlatego tutaj punkt. 

Nie należy zwracać uwagi na politykę, trzeba tworzyć drużynę. Dzisiejsza sesja jest bardzo ważna, 

nie powinno się mieć innych ważniejszych w dniu dzisiejszym. Należało by uczestniczyć w dzisiejszej 

sesji, ponieważ jest istotna szczególnie dla pracowników urzędu. Nie ma ważniejszej sesji, jest to 

święto gminy, mieszkańców. Powinniśmy się poczuć do obowiązku, jak są trudne decyzje jak podatki 

to też należy uczestniczyć. Powinniśmy się wykazać odwagą, jeśli się nie zgadzamy z czymś to 

rozmawiamy na argumenty. Odbędzie się również spotkanie z Posłem Czarnieckim, będą omawiane 

kolejne ważne projekty. Powinniśmy głosować zgodnie z sumieniem a nie pod pryzmatem polityki. 

Burmistrz nigdy nie podkreśla swoich zasług, zawsze mówi, że sa to zasługi Radnych, pracowników. 

Wczoraj odbyło się spotkanie we Wrocławiu w DSDIK, zgłoszono potrzebę wymiany chodników przy 

USC do ul. Głogowskiej, aktualnie szukają środków. W spotkaniu uczestniczył również Radny 

Powiatowy Czerwiński, prosił aby poruszyć temat przebudowy drogi w m. Łękanów.  

Maciej Liśkiewicz zapytał o drogę Czernina – Kaczkowo. Czy materiał, który składujemy (kamień, 

kostka brukowa) zostanie użyta do budowy tej drogi. Czy zostanie użyta do remontu dróg gminnych 

czy zostanie sprzedana.  

Burmistrz odpowiedziała, że nigdy nie sprzedajemy materiałów. Jeśli jest możliwość to zawsze 

wykonawcy z tego korzystają. Cena jest wtedy niższa bo nie musimy kupować materiałów.  

 

Ad. 4 Debata nad Raportem o stanie Gminy Góra za rok 2020. 

Przewodniczący poinformował, że Raport o Stanie Gminy za rok 2020 był tematem wspólnego 

posiedzenia komisji stałych w dniu 14 maja br.  

Przewodniczący poinformował, że do dnia wczorajszego nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca 

do udziału w debacie wobec tego mogą brać w niej udział wyłącznie Radni. 

Burmistrz podziękowała szczególnie pracownikom oraz Radnym bo to ich zasługa. Od kilku lat 

przyjęta jest forma raportu. Składa się on z dwóch części, analitycznej i opisowej. Pozyskano sporo 

środków zewnętrznych, inwestycji wykonano na ok. 13 mln. Mamy nadwyżkę operacyjną w kwocie 

ponad 4 mln złotych. Nadal możemy się rozwijać. Spłacone wcześniejsze kredyty i zadłużenia. 

Wykonano również inwestycje z funduszu sołeckiego, budżetu obywatelskiego. Raport jest w formie 

przystępnej.  

Wobec braku głosów w debacie rozpoczęto realizację kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 5 Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Góry. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą.  

Radni 11 głosami za – jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 6 Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Góra za rok 2020. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdania finansowe były tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych w dniu 14 maja br. Następnie poprosił o przedstawienie opinii poszczególnych komisji 

na temat raportu. 

Karol Kupiecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania 6 głosami za – jednogłośnie. 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 10 głosami za – jednogłośnie. 

Maciej Liśkiewicz – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 4 głosami za – jednogłośnie. 

Tadeusz Biernacki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 9 głosami za – jednogłośnie. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Góra za rok 2020 zostało przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 

Wrocławiu. Skład orzekający RIO wydał pozytywną opinie o przedłożonych sprawozdaniach. 

Uchwała była odczyta na wspólnym posiedzeniu komisji, jest umieszczona również na stronie 

internetowej.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Góry. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 14 maja wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Góry. Odczytano uzasadnienie wniosku. Wniosek został przesłany do 

RIO we Wrocławiu. orzekający RIO wydał pozytywną opinie o przedłożonym wniosku. Uchwała jest 

umieszczona na stronie internetowej urzędu.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie.  

Burmistrz podziękowała za udzielenie absolutorium. Szczególnie Radnym, pracownikom oraz 

mieszkańcom.  

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego   

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych.  
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Karol Kupiecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania 5 głosami za – jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich.  

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 9 głosami za – jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ronda w Górze. 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 10 głosami za – jednogłośnie. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek Pana Adriana Grochowiaka w sprawie nadania 

nazwy dla ronda – rondo im. Augusta Herbsta. Odczytano wniosek.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 10 głosami za przy 1 głosie przeciw.  

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Góra zadania własnego Województwa 

Dolnośląskiego pn.: „Eksploatacja, bieżące utrzymanie i remonty bieżące sygnalizacji świetlnej 

i znaków aktywnych na przejściach dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 324 przy ul. 

Podwale w m. Góra” 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 9 głosami za – jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z toru rowerowego 

pumptrack. 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 9 głosami za – jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

Ad. 13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra.  



6  

  

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki – dodanie załącznika w postaci mapy. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

 

W wyniku głosowania autopoprawkę przyjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 9 głosami za – jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego.  

Karol Kupiecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania 5 głosami za – jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.  

Karol Kupiecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 16. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021. 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki – zmiana nazwy zadania. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

W wyniku głosowania autopoprawkę przyjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Karol Kupiecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 



7  

  

 

Ad. 17. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 

Karol Kupiecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 18. Uchwała w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu zmian w regulaminie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 19 Interpelacje i zapytania Radnych.  

Nie złożono interpelacji ani zapytań.  

 

Ad. 20 Odpowiedzi na Interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodniczący poinformował, że w dniu 14 maja br. została udzielona odpowiedź na zapytanie 

Radnego Adama Chmiela, jest ona dostępna na BIPie. 

 

Ad. 21 Wolne głosy i wnioski.  

Burmistrz podziękowała, za organizację sesji dla Kierownik Biura Obsługi Organów Gminy Pani 

Annie Hasiów.  

 

Ad. 22 Zamknięcie Obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie XXXI sesji Rady 

Miejskiej Góry.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Prot. Mateusz Szuszkiewicz 


